
 

 

 

 

Dagsorden 19. marts 2025 
_______________________________________________________________________________________________________ 

Dato og tid: 19/3-25 kl. 17.30-20.30 

Sted: Billeddiagnostisk afdeling Næstved (studiekontoret), Ringstedgade 61, 4700 Næstved 

Deltagere: Sara Nørgaard, Jesper Morsing, Helle Hegelund, Anne Kirkegaard, Victoria Thamdrup (RSD) 

Afbud: Louise Fuhrmann, Susanne Nielsen 

Næste møde: 29/4-25 
_______________________________________________________________________________________________________ 

1. Valg af ordstyrer 

- Jesper valgt som ordstyrer 

 

2. Valg af referent 

- Sara valgt som referent 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden godkendt 

 

4. Opfølgning på sidste referat 

- Intet nyt 

 

5. Nyt fra formand og næstformand 

- Ny formand, Sara Teute Nørgaard, ny næstformand Jesper Morsing, nyt bestyrelsesmedlem Louise 

Fuhrmann 

- Hvordan indkalder vi til møde? Jesper laver en kalender invitation til møderne. 

 

6. HB materialet 

 

- Opsamling af sidste HB møde, ingen fra region Sjælland deltog på sidste HB møde, Jesper og Sara 

deltager til næste HB møde. 

- Det blev besluttet at beholde abonnementet på Sundhedsmonitor (22.000 kr./år).  

- Der sendes radiografnåle med Regionsformanden til dimission på skolerne, samt en liste over medlemmer, 

så de kan få hvis ønskes. Kuvert med lykønskning udleveres til alle dimitterende. 

- Lønsikring vil komme på dagsordenen, når et mere konkret oplæg er tilstede. 

- Beløbet man kan søge, ændres på hjemmesiden fra 30.000 kr. til 10.000 kr., det blev besluttet at give 

10.000 kr. til hver af de 2 der havde søgt, derfor er alle penge brugt for i år. Punktet tages op igen til 

næste møde. 

- Honoraret hæves til 2882 kr. og tages op på næste møde, når regnskabet for 2024 er gjort op. 

 

 

- Gennemgang af HB materialet 

- Radiograf Rådets forsknings og publiceringsfond: Det er fint at beløbet sættes ned, så flere kan få del i 

puljen. Hvad er argumentet for ikke at have en deadline? Evt. en deadline forår og en gang efterår. 

- Medlemsydelser – Arbejdsskader og sociale sager: 

http://www.radiograf.dk/
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Vigtigt at bruge penge på dette. Medlemmerne forventer/regner med hjælp i disse sager. Kerneopgave. 

Det kan være lige meget om hjælpen kommer fra DSR (ligner os) eller FH (bredere). 

- PKA orientering: 

- Remote MR på rigshospitalet: Jesper spørger Carsten i Holbæk, hvad det går ud på i Holbæk. Hvem er 

patient manegerne/uddannelse. 

- Remote udvikling: Det kan give mere patientnære undersøgelser. Hvordan opretholder man kvaliteten? 

Hvor mange kan man scanne samtidig, hvis der er flere scannere. Opmærksomhed på patientgruppen. 

Patienten ligger ikke nødvendigvis mærke til at de scannes på remote, da ”omsorgspersonen” stadig er 

der. 

- RB-seminar og HB-seminar 2025:  

Fint at fortsætte med den strategiske retning. Der er stadig noget at snakke om i fht krænkende 

bemærkninger, Hvad skal man finde sig i, hvor går grænsen, hvordan siger man fra. Er det ok at fravælge 

en radiograf ud fra f.eks. køn. 

Styrke organisationen: medlemmerne kan få hurtig kontakt/tilbagemeldinger. At man føler man bliver taget 

hånd om/hørt. 

Mailskabeloner – ensretning. 

Sætte formændene sammen, til erfarings udveksling – HB seminar. 

- Kongres 2026: 

Forslået dato 3. oktober 2026, HUSET Middelfart – lyder godt. 

- OK25 Privat og OK26: 

- HB Honorar: 

OK med øget til HB møder.  

Kan formandshonorar bruges af andre bestyrelsesmedlemmer, så man kan deles om opgaverne? 

- Radiograf Rådets fremtidige organisering på baggrund af Sundhedsreformen: 

Vi vil gerne bibeholde vores 5 områder, måske med mere samarbejde imellem nuværende region Sjælland 

og hovedstaden. Måske 2 fælles møder om året. Også gerne med egen økonomi. 

2 meget forskellige regioner, meget stor afstand, stor forskel på befolkningstæthed.  

Region Sjælland er bange for at alt kommer til at foregår i København. 

Hvis der skal være en bestyrelse i Region Øst med en formad og en næstformand, får vi meget lidt 

indflydelse. Nærværende for medlemmerne. 

 

7. Medlemsarrangementer 

- Ifølge forretningsordenen skal vil holde 1 medlemsarrangement om året. 

- Ideer til kommende arrangementer, evt. bowling turnering i forskellige bowling haller. Torsdag d. 12. juni 

kl.17. Slagelse, Vordingborg og Roskilde. Incl. Mad + 1 øl/vand. Pris: 50 kr. (ikke medlemmer 350 kr.) 

Jesper laver en indbydelse. Sidste frist for tilmelding 1. maj. Sara laver en mobilpay box. 

- Der kommer en formands meddelelse ud, hvor vi opfordre til at komme med forslag til 

medlemsarrangementer. 

 

8. Økonomi 

- Sidste månedsrapport vedhæftet - vi har 88.481 kr. på kontoen. 

 

9. Gensidig orientering 

- Roskilde: 

- Køge: alt er fint, igangsat SP portør modul. 

- Holbæk: Kæmpet for færre personale 1. maj. De er gået for 11 personaler til 4-5 personaler. 

- Slagelse: Har fået annulleret udbud på ny akut CT scanner, pga. manglende strøm. 

- Næstved: De arbejder med hvem har brandsikkerhed som ansvarsområde. Personalet er usikre for at gå i 

vagt, når der ikke er sikre brandinstrukser. AMR har spurgt de andre AMR i regionen og ansvarlige AMR på 

SUH. Portørerne laver en tur-returkørsel på korttids undersøgelser. 

- Nykøbing: Det fylder med lokalløn. 



3 

- RSD: FH landsudvalgs weekend (FH huset København), ungdoms organisationer samles. Egen arbejdstid 

og fælles ting (møde, underholdning, middag).  Ved at designe nyt logo. Begyndt på studerendes 

rettigheder, der er meget forskellige regler, nogle er meget fleksible, andre er ikke. 

 

10. Nyt vedrørende uddannelse 

- Skolen, har fået af vide hvordan valgfrit forløb foregår, de ligger op til det er meget selvtilrettelagt. 

 

11. Facebook 

- Sara laver et opslag om nyt formandskab. 

 

12. Punkter til kommende møde 

 

13. Eventuelt. 

 

 


